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Protokół 

z XIX Sesji Rady Powiatu w Szczytnie z dnia 29 grudnia 2008 r. 

 

Sesja odbyła się w Sali Konferencyjnej Ratusza w Szczytnie 

 

Początek godz. 1200 

Zakończenie godz. 1400 

 

 

Radnych obecnych na sesji 17 

Nieobecni: Andrzej Kijewski, Marek Sochalski 

 

 

Podjęto uchwały od nr XIX/115/2008  do nr XIX/126/2008 

 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

 
1. Pracownicy Starostwa Powiatowego 
2. Kierownicy jednostek organizacyjnych 
3. Goście zaproszeni 
4. Przedstawiciele prasy 
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Otwarcia XIX Sesji Rady Powiatu w Szczytnie dokonał Przewodniczący Rady Powiatu Pan 

Mirosław Medźwiedzki. Powitał zebranych oraz stwierdził, że w sesji uczestniczy  17 radnych, a więc 

obrady są prawomocne.  

Przewodniczący Rady Powiatu   odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokółu z XVIII sesji. 
4. Interpelacje i wnioski radnych. 
5. Informacja o pracy Zarządu Powiatu między sesjami. 
6. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Gminy 

Pasym 
7. Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu powiatu na 2008 rok. 
8. Projekt uchwały w sprawie wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2008. 
9. Projekt uchwały w sprawie wysokości środków na zadania realizowane ze środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2008 roku. 
10. Projekt uchwały w sprawie budżetu powiatu na 2009 rok. 
11. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie dotacji ze środków finansowych 

Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. 
12. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podpisanie umowy oraz wystawienia weksla „In 

blanco”. 
13. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu pomocy zdrowotnej dla kadry pedagogicznej 

szkół i placówek oświatowych i oświatowo – wychowawczych prowadzonych przez Powiat 
Szczycieński. 

14. Projekt uchwały w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia pracowników zatrudnionych w 
powiatowych jednostkach organizacyjnych. 

15. Projekt uchwały w sprawie uzgodnienia ustalenia wartości jednego punktu w złotych dla 
pracowników zatrudnionych w powiatowych jednostkach organizacyjnych. 

16. Projekty uchwał w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej rozpatrzenia zasadności skarg na 
działalność Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w Szczytnie. 

17. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 
18. Sprawy różne. 
19. Zamknięcie obrad. 
 

Uwag do porządku obrad sesji nie wniesiono. W głosowaniu jawnym porządek został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

Ad.3. 

 Uwag do protokołu z poprzedniej sesji nie wniesiono. W głosowaniu jawnym protokół został 

przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad.4. 

 Radna Pani Lucyna Kobylińska – w Urzędzie Miejskim w Pasymiu jest wakat na stanowisku 

Kierownika Referatu Rozwoju Gospodarczego. Od dwóch lat jako pełniący obowiązki kierownika jest 

zatrudniony były wicestarosta Wiesław Szubka. Czy prawdą jest, że Powiatowy Urząd Pracy ze 

środków budżetu Starostwa utrzymuje i opłaca to stanowisko, tj. zatrudnia byłego wicestarostę? 

 Czy Pani Dyrektor Domu dla Dzieci w Pasymiu otrzymała zgodę Wojewódzkiego 

Konserwatora Zabytków na wymianę ogrodzenia posesji? 
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Ad.5. 

 Starosta Szczycieński Pan Jarosław Matłach złożył informację o pracy Zarządu Powiatu za 

okres między sesjami. Informacja w załączeniu protokółu. 

 

Ad.6. 
Skarbnik Powiatu Pan Henryk Samborski przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Gminy Pasym. 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. W głosowaniu jawnym uchwała została podjęta 

jednogłośnie. Uchwała w załączeniu protokółu. 
 
Ad. 7. 
 Skarbnik Powiatu Pan Henryk Samborski przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian 
budżetu powiatu na 2008 rok. 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. W głosowaniu jawnym uchwała została podjęta 
jednogłośnie. Uchwała w załączeniu protokółu. 
 
Ad.8. 
 Skarbnik Powiatu Pan Henryk Samborski przedstawił projekt uchwały w sprawie wydatków, 
które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2008. 
 Radny Pan Krzysztof Mańkowski – nie wiem nad czym mam głosować. czy nad tym co 
otrzymałem w projekcie uchwały? Mówił Pan o Sali gimnastycznej, a w projekcie tego nie ma. 
 Skarbnik Powiatu Pan Henryk Samborski – nie ma, ale ja o tym mówiłem. Na salę jest 
zaplanowana kwota 2 952 801 złotych. 
 W głosowaniu jawnym za podjęciem uchwały głosowało 16 radnych, przeciw 1 radny, nie 
było wstrzymujących się od głosu. Uchwała została podjęta większością głosów. Uchwała w 
załączeniu protokółu.  
 
Ad.9. 
 Skarbnik Powiatu Pan Henryk Samborski przedstawił projekt uchwały w sprawie wysokości 
środków na zadania realizowane ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych w 2008 roku. 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. W głosowaniu jawnym uchwała została podjęta 
jednogłośnie. Uchwała w załączeniu protokółu. 
 
Ad.10. 
 Skarbnik Powiatu Pan Henryk Samborski przedstawił projekt uchwały w sprawie budżetu 
powiatu na 2009 rok, opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej do projektu budżetu i sfinansowania 
deficytu budżetowego. 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. W głosowaniu jawnym uchwała została podjęta 
jednogłośnie. Uchwała w załączeniu protokółu. 
 
Ad.11. 
 Starosta Szczycieński Pan Jarosław Matłach przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na przyjęcie dotacji ze środków finansowych Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Wodnej. 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. W głosowaniu jawnym uchwała została podjęta 
jednogłośnie. Uchwała w załączeniu protokółu. 
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Ad.12. 
 Przewodniczący Rady Powiatu Pan Mirosław Medźwiedzki przedstawił projekt uchwały w 
sprawie wyrażenia zgody na podpisanie umowy oraz wystawienia weksla „In blanco”. 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. W głosowaniu jawnym uchwała została podjęta 
jednogłośnie. Uchwała w załączeniu protokółu. 
 
Ad.13. 
 Wicestarosta Pan Kazimierz Oleszkiewicz przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia 
regulaminu pomocy zdrowotnej dla kadry pedagogicznej szkół i placówek oświatowych i oświatowo – 
wychowawczych prowadzonych przez Powiat Szczycieński. 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. W głosowaniu jawnym uchwała została podjęta 
jednogłośnie. Uchwała w załączeniu protokółu. 
 
Ad.14. 
 Wicestarosta Pan Kazimierz Oleszkiewicz przedstawił projekt uchwały w sprawie uzgodnienia 
ustalenia wartości jednego punktu w złotych dla pracowników zatrudnionych w powiatowych 
jednostkach organizacyjnych. 
Od dyrektorów jednostek wpływały wnioski, że dotychczasowe wartości najniższego wynagrodzenia i 
wartość punktu są niewystarczające i powinny być zwiększone. Zarząd przygotował projekt uchwały 
proponując najniższe wynagrodzenie na poziomie 750 złotych. Drugi projekt to uzgodnienie wartości 
punktu. 
 Radny Pan Krzysztof Pawłowicz – pan dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy deklaruje 12 
złotych wartość punktu, bo ma takie środki w budżecie, Zarząd obniża do 7 złotych za punkt. Co Pan 
Dyrektor na to? 
 Wicestarosta Pan Kazimierz Oleszkiewicz – tak wysoki punkt zdestabilizowałby 
wynagrodzenie w jednostkach. Zarząd uważa, że jest to zbyt duża różnica. 
 Radny Pan Krzysztof Pawłowicz – chciałbym znać zdanie Pana Dyrektora. Bo jeżeli ma takie 
środki w budżecie, to dlaczego nie dać ludziom podwyżek. 
 Dyrektor PUP Pan Jan Dąbrowski – nasza propozycja była troszeczkę na przyszłość. 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. W głosowaniu jawnym uchwała została podjęta 
jednogłośnie. Uchwała w załączeniu protokółu. 
 
Ad.15. 
 Wicestarosta Pan Kazimierz Oleszkiewicz przedstawił projekt uchwały w sprawie uzgodnienia 
ustalenia wartości jednego punktu w złotych dla pracowników zatrudnionych w powiatowych 
jednostkach organizacyjnych. 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. W głosowaniu jawnym uchwała została podjęta 
jednogłośnie. Uchwała w załączeniu protokółu. 
 
Ad.16. 
 Przewodniczący Rady Powiatu Pan Mirosław Medźwiedzki przedstawił projekt uchwały w 
sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej rozpatrzenia zasadności skargi na działalność Powiatowego 
Inspektora Nadzoru Budowlanego w Szczytnie (skarga złożona przez Pana Krzysztofa Bielawskiego). 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. W głosowaniu jawnym uchwała została podjęta 
jednogłośnie. Uchwała w załączeniu protokółu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Mirosław Medźwiedzki przedstawił projekt uchwały w 
sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej rozpatrzenia zasadności skargi na działalność Powiatowego 
Inspektora Nadzoru Budowlanego w Szczytnie (skarga złożona przez Państwo Elżbietę i Jerzego 
Mydło). 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. W głosowaniu jawnym uchwała została podjęta 
jednogłośnie. Uchwała w załączeniu protokółu. 
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Ad.17. 
 Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy Pan Jan Dąbrowski – w Urzędzie Miejskim w Pasymiu 
jest zatrudniony Pan Wiesław Szubka na okres dwóch lat w ramach środków finansowych z programu 
dla osób, które ukończyły 50 lat. 
 Dyrektor Domu dla dzieci w Pasymiu Pani Jolanta Dunaj – ogrodzenie posesji jest w trakcie 
remontu. Nie jest to przebudowa ogrodzenia. Wojewódzki Konserwator Zabytków odpisał, że obiekt 
ten nie jest wpisany do rejestru zabytków.  
 Radna Lucyna Kobylińska poprosiła, aby Pani Dyrektor udzieliła odpowiedzi na piśmie. 
 
Ad.18. 
 Nie zgłoszono spraw różnych. 
  
Ad.19. 
 Zamykając obrady Przewodniczący Rady Powiatu Pan Mirosław Medźwiedzki podziękował 
wszystkim za przybycie i udział w sesji. 
Na tym protokół zakończono. 
Protokółowała: 
Irena Dąbrowska 


